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SV-WMC Heerhugowaard, 08-03-2021
v.Hinsberg

Goedendag Wethouders en gemeente raadsleden van gemeente Heerhugowaard.

Hierbij wil ik graag van de gelegenheid gebruik maken om voor de raadsvergadering van 
09-03-2021 enige zaken aan de orde te stellen aangaande het sport akkoord en wel: 
SV-WMC.
Het is een heel opstel maar probeert u het geheel te begrijpen en wilt u aanvullende 
informatie dan ben ik graag bereid die te verstrekken via: bestuur(5)sv-wmc.nl of

Vooraf wil ik wel duidelijk stellen dat er goed contact is tussen onze vereniging, Sport HHW 
en wethouders van de gemeente Heerhugowaard.

Heerhugowaard telt 5 voetbal verenigingen waarvan SV-WMC momenteel een van de 
kleinste is. Er is bij SV-WMC veel gebeurd de voorgaande járen tot en met een coupe op het 
bestuur enige járen geleden waardoor de club honderden leden heeft verloren.

In 2019 ben ik ondergetekende gevraagd om deel te nemen aan een nieuw te vormen 
bestuur voor de vereniging en ik ben impulsief hier voor gegaan omdat je echt niet wilt dat 
een vereniging omvalt door toedoen van een aantal verkeerd willende personen.

We stonden niet meer echt op de kaart, een hele slechte trainer die geen respect had van 
het selectie team en dus ook geen scores kon laten noteren. Inmiddels is dit geheel gekeerd, 
nieuwe trainer, diverse oud leden voetballen weer bij ons en dat gaat steeds beter, de alom 
bekende gezelligheid (Vaandelmerk van WMC) kwam terug totdat de corona ingreep.

En dit hakt erin bij een vereniging die probeert door te starten en zijn beperkte middelen uit 
zou willen breiden om ook weer wat eerlijker te kunnen concurreren met de andere voetbal 
verenigingen in Heerhugowaard.

Wat bedoel ik met beperkte middelen? We hebben drie velden om te bespelen en slechts 
1,25 trainingsveld met verlichting! Met drie masten erbij op het B veld hebben we twee 
velden vol in het licht en kunnen we de trainingen meer stroomlijnen en veel besparen ook 
aan energie en inzet!

We kunnen het geld hiervoor niet opbrengen, zeker nu niet want we hebben al een jaar 
nagenoeg geen kantine inkomsten waar we het van moeten hebben. De weinige inkomsten 
die we hadden zijn inmiddels teniet gedaan door de wel doorlopende rekeningen en o.a. 
verlopen voorraden die we dus niet meer tegen winst kunnen verkopen.
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De visie naar de komende járen:

We hebben dus goed contact met gemeente en Heerhugowaard sport, een luisterend oor is 
er altijd wel maar wie er nu verantwoordelijk is voor de verdeling van dit grote budget en 
subsidie zaken is ook ons niet duidelijk en een wens van ons voor de toekomst is dan ook om 
een meer járen planning in te kunnen zien zodat het niet ieder jaar weer een verrassing is 
wie er wat krijgt.

Een te kort aan instromende jeugd is ons grote probleem en dat willen we op gaan lossen 
door met onze selectie heren en dames maar ook de G groep zo hoog mogelijk te eindigen 
en goede prestaties I naam neer te zetten zodat kinderen vanuit de nieuwe wijk de Vaandel 
straks wel weer voor SV-WMC zullen gaan kiezen.

We zitten te ver uit de wijken met de jonge kinderen en grote clubs als SVW, KSV en 
Reigerboys hebben de bekende namen en de uitstraling onder de lokale bevolking.
Ook wordt hier veel aan uitstraling gedaan qua onderhoudt en uitstraling.

Uitstraling is het volgende wat SV-WMC ook nodig heeft en we hopen echt dat 
Heerhugowaard sport en de gemeente Heerhugowaard ons daarmee gaan helpen.

Het opknappen van het F veld is een lang gekoesterde wens die nu gerealiseerd gaat worden 
maar SV-WMC heeft ook dringend behoefte aan drie extra lichtmasten met LED verlichting 
op het B veld en betere verlichting op het F veld. We krijgen in verhouding dus slechts een 
klein bedrag maar zijn hier evengoed ook blij mee omdat er weer in ons geïnvesteerd wordt.

Om SV-WMC te helpen zullen we ook iets aan de uitstraling moeten doen de komende tijd! 
Tegelpaden zijn oud en verzakt, staan het grootste deel van het jaar overvol met onkruid en 
dat ziet er niet uit net als de grote hoeveelheid plassen bij regen. Met de huidige technieken 
zou een verse bestrating ook onkruidgroei beter kunnen onderdrukken dat is bij de collega 
verenigingen in Heerhugowaard duidelijk zichtbaar, die zien er top uit!

Wij hebben een paar afvalbakjes op het terrein, daar staat een stalen binnenbak in, deze 
bakken zijn zo oud dat er in de binnenbak al bijna geen bodem meer zit! Doorgerot!

We willen graag een ruimer aantal afvalbakjes met deksels waar ook de vogels niet telkens in 
kunnen kruipen en allerlei inhoudt weer op de grond kunnen gooien. We hebben nu een 
aantal oude rolcontainers kunnen regelen met een collega van de werf. Een noodoplossing, 
deels geschilderd en met gaten erin doen we het er maar mee.

Zoals gezegd betalen we als kleine club met nog geen 150 leden momenteel ongeveer 
12.500 C per jaar aan HHW sport voor de velden en de kleedkamers, als ik dan vraag of de 
grasranden langs het A veld gesneden en schoongemaakt kunnen worden krijg ik te verstaan 
dat dit voor ons zelf is? Hierdoor sta ik dan nu en dan zelf als voorzitter en man op leeftijd 
langs de lijn te schoffelen om het netjes te krijgen....is dit nu echt de bedoeling?

Hoe of waar kan ik aankloppen voor gemeente subsidie die als uitkering aan verenigingen 
verstrekt worden zoals ik in de openbare subsidie gegevens van de gemeente heb gelezen.
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In de subsidie verslagen van de gemeente lees ik telkens bedragen aan een grote voetbal 
vereniging ter verbetering van sport en bewegen voor een voetbal vereniging en ook de 
gelijknamige handbal vereniging. Wij krijgen subsidie voor vervoer G sporters. Hoe kan ik 
hier ook meer wegwijs in krijgen?

Wij (en indirect onze leden) betalen om te kunnen spelen, in het najaar is het telkens zo dat 
we meerdere avonden het trainen af moeten lasten omdat de velden soppen van het water 
door slechte drainage. Toen ik hier aan Heerhugowaard sport vroeg om een zaaltje om toch 
wat te kunnen doen kon dat wel alleen kreeg ik gelijk een rekening van honderden euro! Dit 
zou toch heel anders moeten kunnen.

Als ik nu naar de bedragen kijk die de gemeente kan besteden is de verdeling ook wel flink 
divers. Wij willen ook graag kunstgras op ons C veld zodat we de leden kunnen garanderen 
dat er ook in de herfst tijdens de natte moesson getraind kan worden.

Als een vereniging (hopelijk tijdelijk) de broekriem flink moet aanhalen mede omdat er 
ergens iets mis is gegaan zou de vereniging al flink geholpen kunnen worden door een 
maximaal huurbedrag te stellen afhankelijk van het leden aantal (per lid) onder een bepaald 
niveau.

Als SV-WMC mikken we dus op uitstraling aanpassing de komende tijd zodat we voor de 
nieuwe bevolking van de Vaandel weer een aantrekkelijke club kunnen zijn en weer kunnen 
groeien.

Een opmerking nog in deze richting: met de start van de Vaandel bouw is eerst het slootje 
naast ons veld ongeveer 9 meter breed gemaakt, ballen die nu door de bossage gaan zullen 
we in de regel kwijt zijn, is er ook gedacht aan een hoog hek langs de Noordkant net als bij 
andere verenigingen?

We hopen dat de Heerhugowaardse politiek ook SV-WMC wil steunen om weer 5 
volwaardige voetbal verenigingen

Hieronder nog een korte opsomming van wat kosten.

We hebben aan contributie inkomsten ongeveer 22.000 s euro voor 20201 2021.
De gemeente berekent ons ca. 12.500 s euro voor huur en onderhoud van de drie velden en 
6 kleedkamers. De KNVB brengt ons ca. 9000 s euro aan contributie en spelorganisatie in 
rekening voor de pak weg 140 leden, (mogelijk krijgen we ook dit jaar wat kwijtschelding van 
beiden) Maandelijks hebben we bij vol bedrijf ca. 900 s euro aan energie kosten en dan nog 
andere zaken zoals abonnementen, reparaties en vervanging speeltoestellen en apparatuur.

Jaarlijks circa 25 ballen a 40 tot 50 euro per stuk, kleding voor een team kost ca. 4500 s euro 
en dat gaat normaal een jaar of 3 mee. Wekelijks ben ik samen met de penningmeester een 
volle dag met de financiën bezig, haal ik vaak aanbiedingen uit winkels voor de verkoop in de 
kantine want dat brengt weer wat extra, WE HEBBEN DE KANTINE INKOMSTEN DUS KEIHARD 
NODIG.
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Inmiddels is ook gebleken dat we niet in aanmerking komen voor de salaris vergoeding via 
de NOW! Peildatum van het salaris is namelijk 01-06-2020 en (amateur) sportverenigingen 
betalen 10 maanden per jaar. Dus geen salariskosten en ook geen vergoeding. Uitwijk is dan 
01-04-2020 en toen hadden we juist het contract van de vorige trainer beëindigd. We zijn 
aan het kijken dit in andere uitkeringen onder te brengen.

Ook heb ik recentelijk in mijn besparingsdrang uitgevonden dat er een aantal rekeningen op 
de Vork in mijn optiek heel oneerlijk verlopen voor ons en ik probeer dit de komende tijd 
aantoonbaar te maken bij o.a. sport Heerhugowaard.
Een korte uitleg:

Op de vork gebruiken alle verenigingen water: Hera, Apollo, Hockey club, Herons, Petanque, 
schietvereniging, hondentraining en de tuindersvereniging. De uitwaterende sluizen 
rekening en de water rekening worden opgeteld en dan gedeeld door het totaal aantal 
gebruikte M3. Dan krijgt een ieder zijn rekening op basis van gebruikte M3 X dat bedrag.

Dit jaar is de M3 prijs uitgekomen op 4,93 C ! en betalen wij dus ruim 800 C aan water 
gebruik, terwijl we niet mogen douchen etc.
B.v. de tuinders gebruiken haast geen water (ja uit de sloot) en betalen dit jaar ca. 50 C voor 
10 M3 water inclusief uitwaterende sluizen.

Ik denk dat het reëel is om de uitwaterende sluizen rekening evenredig te verdelen over alle 
verenigingen en dat te verhogen met het werkelijke water gebruik van de club.

Meeste gebruik is ook meeste vervuiling kreeg ik als eerste antwoord? Niet altijd want bij 
ons spoelt er wekelijks ongeveer een M3 heet water in de kleedruimte leidingen om 
legionella besmetting te voorkomen.

Ter informatie: legionella kan ontstaan bij ongeveer 35 graden watertemperatuur en wordt 
gedood door water boven 60 graden. We stoken dus wekelijks ongeveer 80 M3 gas om twee 
boilers op te stoken naar ruim 80 graden, dag en dagelijks terwijl de kachel thermostaat op 
12 graden staat i.v.m. de corona perikelen.

We hebben nu dus een jaar geen douches mogen gebruiken maar wel ruim 4100 M3 gas en 
50 M3 water gebruikt tegen legionella. Ca. 1250 C aan gas, hierdoor wordt ons water een 
soort vloeibaar goud als we dit optellen bij de 4,93 per M3.

Ik heb geprobeerd te lezen in de wet en regelgeving waterlevering en heb het idee dat omdat 
wij de kleedruimtes huren van de gemeente hun als leverancier ook verantwoordelijk zijn 
voor kwalitatief en veilig drink en douche water.

Dit zijn onkosten en verkwistingen die totaal onzinnig zijn voor ons en nog erger voor het 
milieu zeker als je bedenkt hoeveel verenigingen er dus douches hebben met een dergelijke 
installatie.

SV-WMC wil graag overleven, we pakken alles aan om te groeien.
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Extra info:

We hebben als opsteker de Waard cup afgelopen Augustus kunnen organiseren echter om 
aan alle Corona eisen te voldoen hadden we een heel scala van zaken geregeld die weer veel 
geld hebben gekost, een tentdak (zonder zijwanden) om mensen te kunnen laten schuilen bij 
onverhoopt slecht (wij wilden geen toeloop van al die mensen naar de kantine in geval van 
slecht) weer kostte ons b.v. ruim 1500 C en in plaats van iets positiefs denken te doen bleken 
er problemen voor de vergunning want ja het werd gezien als een tent door de vergunning 
verstrekker dus moesten er tafels en stoelen in die van te voren besproken dienden te 
worden. Looproutes, extra verkoop punten voor drinken en snacks buiten bij de tent, dus 
ook koelwagens!

We huurden een installatie om geluid voort te brengen want we wilden ieder kwartier 
omroepen dat mensen zich aan de corona regels dienden te houden, huuh een muziek 
installatie??? Daar moest ik ook weer een vergunning voor aanvragen want volgens de 
plaatselijke APV ....en ga zo maar even door! Zaterdag in de middag zouden de eerste 
wedstrijden gespeeld dienen te worden, de vrijdagmiddag ervoor kreeg ik om ca 15:00 
eindelijk de benodigde vergunning en konden we ons gang gaan anders hadden we direct 
failliet geweest. De rest laat ik maar even onbesproken om er geen klaagzang van te maken
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